
Smučišče. Dolgotrajno čakanje na zakon onemogoča posodobitev.

Ukane. Zimska sezona, ki se
je na smučišču Vogel končala
5. aprila, je bila slaba. Našteli
so za kar 35 odstotkov manj
smučarjev kot v lanski sezo-
ni; družba Žičnice Vogel Bo-
hinj pa ima tudi likvidnostne
težave.

"Imeli smo 92 smučar-
skih dni in 66 tisoč smučar-
jev, kar pomeni likvidnostne
težave," je včeraj za Žurnal24
povedal Tomaž Šumi, pred-
sednik uprave Žičnic Vogel
Bohinj. Poudaril je, da še
imajo denar za plače 28 za-
poslenim, prej (že 24. aprila)
pa so začeli poletno sezono- nihalka vozi vsak dan od 8.
do 18. ure. Vendar je bil slab
obisk tudi med prvomajski-
mi prazniki, saj so v soboto
in nedeljo našteli po le 200
obiskovalcev.

Čakanje na zakon
Čeprav zaposleni sicer preje-
majo plače, pa je povprečje
njihovih plač za 25 odstotkov
nižje od slovenskega povpre-
čja. Zaradi nižje kupne moči
ljudi in slabšega obiska si še
bolj želijo posodobiti smuči-
šče, vendar projektov zaradi
nerazumno dolgega spreje-
manja novega zakona o Tri-
glavskem narodnem parku
(TNP) in državnega lokacij-
skega načrta (DLN) ne more-
jo pripraviti.
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Načrti v zraku
Postavili _bi tri nove žičnice
(žičnico Šijo bi podrli in po-
stavili novo z zadnjega Vogla
do Sije) in z njimi pridobili 18
kilometrov smučarskih prog,
kar bi po prvih ocenah stalo
najmanj 20 milijonov evrov.
"Priprava projekta za eno
žičnico stane okoli 40 tisoč
evrov, zato si ne moremo pri-
voščiti, da v razmerah, ko ne
vemo, kaj nam prinaša zako-
nodaja, tratimo denar za ne-
kaj, kar morda sploh ne bo-
mo smeli postaviti. Že deset
let čakamo na odgovor, ali se
lahko širimo in kakšne nove
naprave lahko postavimo,
vendar novega zakona o TNP
še ni, za DLN pa smo izvede-
li, da se sprejema šest let,'' je
bil razočaran Šumi.

Požagati žičniške naprave?
Zaradi naštetega je negoto-
vo tudi iskanje vlagateljev
in kandidiranje za evropski

denar, zato se vrtijo v zača-
ranem krogu ali, kot je dejal
Šumi, smučišče Vogel umira
na obroke. Konkurenca ga je
že zdavnaj prehitela, smu-
čarji si želijo sodobnejših na-
prav, obisk pa je iz leta v leto
manjši.

Poleg tega novi zakon o
TNP dovoljuje umetno za-
sneževanje na Voglu, ne pa
tudi gradnje površinskih vo-
dnih zbiralnikov. "Še šest let
takega životarjenja ne bomo
zdržali, zato resnično upam,
da bodo ministri in poslanci
pospešili postopke ter bomo
novi zakon in DLN dobili čim
prej. V nasprotnem primeru
in če nam zakon ne bo niče-
sar dovoljeval, resno premi-
šljujemo, da bomo odstranili
žičnice in smučišča na Voglu
ne bo več, kar pomeni uda-
rec tudi za zimski turizem v
Bohinju," je poudaril prvi
mož smučišča.
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V zakonu za
nas ni korenč-
ka, je samo
palica.

Tomaž Šumi,
predsednik
uprave Žičnic
Vogel Bohinj

66
tisoč smučar-
jev so na Vo-
glu našteli v

letošnji zimski
sezoni.

Ponudba za prevzem
Lastništvo. Finančna družba
KD Kapital oziroma v njenem
imenu KD Banka je objavila
ponudbo za prevzem Žičnic
Vogel Bohinj, ki se izteče 18.
maja ob 12. uri, prevzemnik
pa za posamezno delnico
ponuja 1,65 evra. KD Kapi-
tal je 40,79-odstotni lastnik
omenjene družbe, 20,04-od-
stotni delež ima sklad za re-
gionalni razvoj, 16,05-odsto-
tnega Sklad za spodbujanje
razvoja TNP, preostalo pa
mali delničarji.
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